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معارفه مدیرعامل جدید 
مس کرمان 

خراسانی: می دانم 
کارم سخت است

در مراســمی که با حضور مسئولان 
و برخی از اعضای کادرفنی باشــگاه 
مــس برگــزار شــد، مدیرعامــل 
بــه طــور  جدیــد مــس کرمــان 
رســمی کار خــود را در ایــن باشــگاه 
آغــاز کــرد. کهنــدل کــه بــه عنــوان 
رئیــس هیأت مدیره باشــگاه مس 
کرمــان معرفــی شــده می گویــد: 
»بــه عنــوان شــخصی کــه چــه در 
عرصــه زمین هــای ورزشــی و چه در 
عرصــه میزهــای مدیریتــی همواره 
آموختــه ام که حرمت پیشکســوت 
و بزرگ تــر را حفــظ نمایــم، بــا اجــازه 
از تمامــی مقامــات عنوان ریاســت 
هیــأت مدیــره را همچنــان تقدیــم 
بــه آقــای دکتــر طیــاری از نیروهــای 
زحمتکــش شــرکت مــس خواهــم 
کــرد و بــه عنــوان یــک عضــو در 
هیــأت مدیــره باشــگاه از فرصــت 
خدمتگزاری جدید استفاده خواهم 
کرد.« امیری خراســانی مدیرعامل 
جدیــد باشــگاه مس کرمــان زمانی 
از جلســه را بــه صحبت هایــش 
اختصــاص داد: »قبــول ســمت 
مدیرعاملــی باشــگاه مــس کرمــان 
یک کار ســاده نمی باشــد و ســختی 
کار آن خیلــی زود بــرای همــگان 
روشــن می شــود. در زمانــی کــه این 
ســمت به بنده پیشــنهاد شد کاملاً 
آگاه بــر ایــن ســختی کار بــودم امــا 
پــس از جلســه ای کــه با آقــای دکتر 
خرمــی شــاد مدیرعامــل محتــرم 
شــرکت ملــی صنایــع مــس برگــزار 
کــردم و انرژی مثبت بســیاری که از 
ایــن نشســت دریافت کــردم آمدم 
کــه یــک بــار دیگــر دیــن خــود را بــه 
مجموعــه باشــگاه مس کرمــان ادا 
نمایــم. بــه  هــر شــکل مــن چــه در 
زمــان حضور در زمین های ورزشــی 
و چــه شــروع کار خــود در مدیریــت 
ورزش بــه نوعــی مدیــون باشــگاه 
مــس کرمــان می باشــم و اگــر امروز 
اینجــا حاضــر می باشــم تنهــا بــرای 
ادای ایــن دین ســمت مدیریت آن 
را قبول کرده ام و با تمام وجود برای 
آن خدمت رســانی خواهــم کــرد.«

استارت زودهنگام 
الهامی

و  لــی  ما ت  مشــکلا چــه  گر ا
ن  مــا ا ه  گســترد ی  هی هــا بد
مســئولان و اعضــای تیــم مــس 
رفســنجان را بریده، اما کادرفنی و 
بازیکنان ســعی دارند بدون توجه 
به مسائل موجود در باشگاه برای 
شــروع پرقدرت لیگ برتر کارشان 

را جلــو ببرنــد. 
مســی ها بــا نظــر ســاکت الهامــی 
قــرار بــود از روز شــنبه کار خــود 
را از ســر بگیرنــد، امــا بــه دلیــل 
مســائل مالــی تمریــن شــنبه بــه 
ســمت تعطیلی رفــت و در نهایت 
نارنجی پوشــان از عصــر یکشــنبه 
کار خــود را بــرای شــروع مجــدد 
لیــگ برتــر از ســر گرفتنــد. مــس 
رفســنجان همچــون همــه فصول 
گذشــته شــروع خوبــی در لیــگ 
برتــر نداشــته و حــالا اعضــای ایــن 
تیــم امیدوارنــد تــا در تعطیلــی 
کوتاه مســابقات از نظر جســمانی 
بــه شــرایط ایــده آل برســند و بــا 
آمادگــی کامــل مقابــل آلومینیــوم 
اراک در هفتــه پنجــم قرار بگیرند. 
ســاکت الهامــی کــه بــه هــواداران 
مــس وعــده داده تیمــش بعــد از 
تعطیــلات نمایش قابــل احترامی 
در لیــگ ارائــه بدهــد، زودتــر از 
اکثــر تیم هــای لیگ برتــری برنامه 
تمرینــی تیمــش را تدویــن کرده و 
حــالا مســی ها بــرای آماده ســازی 

هرچــه بهتــر تــلاش می کننــد.

علی رمضانی

خرید جدید ملوان

علی رمضانی، وینگر جوان پیکانی ها، طی دو فصل گذشته که مشکلاتی از بابت 
خدمت سربازی خود داشت، به عنوان سهمیه زیر بیست و سه سال به تیم نظامی 
لیگ برتر پیوست. رمضانی که متولد 1380 است با تأیید فنی توسط مهدی تارتار 
به جمع ملوانان اضافه شد و ضمن بازی برای نماینده انزلی در لیگ برتر خدمت 
سربازی خود را نیز خواهد گذراند. رمضانی بعد از پایان خدمت سربازی خود به 

واسطه قراردادی که با پیکان دارد، باید به این باشگاه برگردد.

زنگا

مربی ایتالیایی،  شاید در فولاد

پس از برکناری علیرضا منصوریان از هدایت باشگاه فولاد، مدیران باشگاه برای 
انتخــاب ســرمربی جدیــد با گزینه هــای مختلف وارد مذاکــره شــدند. در روزهای 
گذشته از حسین فرکی، محرم نویدکیا و حتی ایمان مبعلی به عنوان گزینه های 
هدایت این تیم نام برده می شــد. اما حالا از این تیم خوزســتانی خبر می رســد که 
مدیــران فــولاد کار مذاکره با یک گزینه نام آشــنا را آغــاز کرده اند. والتر زنگا یکی از 

نفراتی است که نامش به عنوان گزینه جانشینی منصوریان مطرح شده است.

جعفری

شاگرد جدید خطیبی

پس از گذشت چهار هفته و تعطیلات لیگ، تیم ها می توانند با توجه به نقطه 
ضعف های شــان ظرفیت محدود باقیمانده لیســت بزرگســال خود را پر کنند. 
فرزاد جعفری، بازیکن فصل پیش مس کرمان با پیکان به توافق رسید تا دوباره 
به تهران برگردد. او فصل قبل از هوادار جدا شده بود و حالا بار دیگر در یک تیم 
تهرانی توپ می زند .این مدافع کناری سابقه بازی در استقلال خوزستان، ملوان، 

سایپا و فولاد را نیز دارد و در سی سالگی شاگرد رسول خطیبی در پیکان شد.
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آرمــان شــهدادنژاد ســنگربان فصــل 
گذشــته مــس کرمــان دربــاره ســقوط 
ایــن تیم می گوید: »بعد از اینکه صعود 
کردیــم اختلافــات میــان ســرمربی و 
مدیرعامــل وقت شــروع شــد. به خاطر 
همیــن نتوانســتیم تیم خوبــی ببندیم. 
دیدیــد کــه از اول فصــل بحــث خریــد 
مهاجــم خارجــی مطــرح شــد و همیــن 
عــدم تمرکــز باعــث شــد بازی های مــان 
را خــوب شــروع نکنیــم. البتــه در ادامه 
شــرایط بهتــر شــد. مشــکلات درون 
خانوادگــی باعــث شــد کــه قــدر آقــای 
کهنــدل را ندانیــم. بــه نظــرم یکــی از 
اشتباهات شــدید شرکت صنایع مس 

آوردن کســی بود که نشــان داد اینکاره 
نیســت و نتوانســت تیــم را بــا 8 امتیــاز 
اختــلاف در لیــگ برتر حفــظ کند. تمام 
ایــن مــوارد ســبب شــد کــه تیم ســقوط 
کنــد. اصــلاً اینــکاره نبــود. آن هــم از 
بســتن تیــم امســال. مــن عامــل اصلی 
ســقوط مس کرمــان را دلایل مدیریتی 
می دانــم؛ مدیــر نالایقــی کــه آمــد و بــا 
تصمیماتــش اجــازه نــداد ایــن تیــم در 
لیگ برتــر بماند. یکــی از تصمیمــات 
اشــتباه او ایــن بــود کــه بــه یک بخشــی 
از بازیکنــان مقــداری پــول داد و از ایــن 
طریــق در تیــم تفرقــه ایجــاد کــرد. فکر 
می کنــم بــه 6-5 بازیکــن پــول داد و بــه 

بقیــه پــول نــداد. ایــن موضــوع باعــث 
شــد کــه در چنــد بــازی آخــر کامــلاً تیــم 
ازهــم بپاشــد و درنهایــت هــم ســقوط 
کنــد.« او دربــاره شــکایتش ایــن طــور 
می گویــد: »ببینیــد یکســری اختلافات 
بیــن مدیرعامــل جدیــد کــه جایگزیــن 
آقــای کهنــدل شــد )علی قرایــی( و بنده 
باعث شــد که بــا وجود قرارداد 2 ســاله 
فشــار روی ســرمربی جدیــد تیــم آقــای 
محمود ی نیــا بگــذارد و مــن قــرارداد 
جدیــدم را فســخ کنــم. فعــلاً منتظــرم 
بحــث شــکایت و گرفتن حــق و حقوقم 
را انجــام بدهــم و بعــد تصمیــم بگیــرم. 
آنهــا مــن را کنــار گذاشــتند. آنهــا باعــث 

این اتفاق شــدند. من دوســت داشــتم 
در تیم شــهر خودم بمانم و برای صعود 
دوبــاره بــه لیــگ برتر تــلاش کنیــم ولی 
نگذاشــتند.« او بــه نکتــه قابــل توجهی 
اشــاره دارد: »اعتقــاد زیــادی بــه حــق و 
ناحــق شــدن دارم. ســال گذشــته در 
تیــم مــا اتفاقاتــی افتــاد کــه نــادر بــود. 
تنهــا تیمــی بودیــم کــه 5 گل بــه خودی 
خوردیم. ســال صعــود بــه لیــگ برتــر 
یکســری بازیکنــان مــا بــه ناحــق کنــار 
گذاشــته شــدند. کنــار گذاشــته شــدن 
عیبــی نــدارد، ولی باید پــاداش صعود و 
حــق و حقوق شــان داده می شــد. تیمی 
کــه بــه لیــگ برتــر صعــود کــرد، هنــوز 

پــاداش صعــودش را نگرفتــه؟! چــرا؟! 
چــون ســالی کــه تیــم بــرای لیــگ برتــر 
بســته شــد، مــا کمتریــن قراردادهــا را 
در لیــگ یــک بســتیم. 100 درصــد یا 80 
درصد مبلغ قرارداد را گذاشتند پاداش 
صعود به لیگ برتر. البته کار خوبی بود 
و انگیــزه خیلی خوبی شــد بــرای صعود 
ولــی وقتــی تیــم بــه لیــگ برتــر صعــود 
کــرد، ایــن اتفــاق رخ نــداد. من شــدیداً 
بــه ایــن موضوع اعتقاد دارم و اگر حق و 
ناحــق کنید، باعث می شــود که توپ ها 
آنگونــه تــوی  گل تان بــرود . فکر می کنم 
امســال تیم خوبی داریــم. امیدوارم بار 
دیگــر تیــم بــه لیگ برتــر صعــود کند.«

شخصاً هر وقت به 
انزلی می آمدم و جو 
ورزشگاه را می دیدم، 
ترس تمام وجودم را 
می گرفت. نه تنها من 
بلکه کل بازیکنان را. 
این مسأله را چه زمانی 
که بازی می کردم 
و چه در دوران 
مربیگری، همیشه 
تجربه کرده ام. این 
جو مرا همیشه ترغیب 
می کرد که یک روز به 
انزلی بیایم و در ملوان 
کار کنم

 zگفت و گو 

مدیر نالایق در مس تفرقه ایجاد کرد

شهدادنژاد: تنها تیمی بودیم که 5 گل به خودی خوردیم

حسین برزگر
روزنامه نگار

امیر اسدی 
روزنامه نگار

قبلاً به انزلی می آمدم، ترس تمام وجودم را می گرفت

تارتار: از ما انتظار 
معقول داشته باشید

     فولاد مرا می خواست اما به ملوان تعهد داشتم

کســب چهار امتیــاز از چهار بــازی، نتیجه 
خوبی برای ملوان با مهدی تارتار محسوب 
می شــود. بخصــوص اینکه تیــم محبوب 
شمالی تقریباً اســتخوانبندی اصلی خود 
را از دســت داد و بازیکنــان جایگزیــن هم 
نیاز به زمان دارند تا هماهنگ شــوند. دو 
هفته نخست زمانی بود برای درک متقابل 
بازیکنان از یکدیگر و خواســته های تارتار 
و همکارانــش. هفتــه ســوم و چهــارم امــا 
ملــوان تبدیــل بــه همــان تیمی شــد که با 
تارتــار انتظــارش را می کشــیدیم؛ پیروزی 
پرگل مقابل فولاد و تســاوی ارزشــمند در 
زمیــن گل گهــر. حــالا به بهانه بررســی این 
چهــار هفتــه، دقایقی با مهــدی تارتار گپ 
زدیم. مربی باتجربه ای که به نظر می رسد 
مرد چالش های سخت و البته سربلندی 

در آنها است.
 چهار هفته از لیگ بیست و سوم 
گذشت و شما تقریباً با جو انزلی و 

بازیکنان جدید ملوان آشنا شدید. 
نظرتان درباره چالش جدیدی که 

انتخاب کردید، چیست؟
شــخصاً هــر وقت به انزلــی می آمدم و جو 
ورزشگاه را می دیدم، ترس تمام وجودم را 
می گرفت. نه تنها من بلکه کل بازیکنان را. 
این مســأله را چه زمانی که بازی می کردم 
و چه در دوران مربیگری، همیشه تجربه 
کــرده ام. ایــن جــو مــرا همیشــه ترغیــب 
می کــرد کــه یــک روز بــه انزلــی بیایــم و در 
ملــوان کار کنــم. وقتــی پیشــنهاد ملــوان 
را دریافــت کــردم، بــا دوســتان و بــزرگان 
مشــورت کــردم. همــه گفتند کار ســختی 
پیــش رو  داری امــا بــا حمایــت هــواداران 
می توانی موفق شــوی. خدا را شکر از این 
تصمیم خوشحالم. در این شهر از زندگی 
لــذت می بــرم و مــردم همــه بــه من لطف 
دارنــد. امیــدوارم بتوانــم بــا ملــوان طوری 
نتیجه بگیرم که جواب محبت ها را بدهم.

نظرتان درباره لیگ امسال؟

لیــگ بســیار ســخت و طاقت فرســایی را 
شــاهد خواهیــم بــود؛ بــا توجــه بــه اینکه 
بازیکنــان زیــادی بیــرون بودنــد و همــه 
تیم هــا خوب بســته شــده اند. بنابراین نه 
تنها ما بلکه قریب به اتفاق تیم ها روزهای 

سختی را پیش رو دارند.
بخصوص برای شما که نسبت به 

خیلی از تیم ها بودجه کمتری دارید 
و هزینه پایین تری انجام داده اید.

اگــر هفت، هشــت تیم را جــدا کنید، بقیه 
مثل ما هستند و چنین مشکلاتی را دارند. 
اول ســعی می کنیم با تیم های همســطح 
خودمــان- از نظــر بودجــه – بجنگیم و بعد 
ســراغ متمول ها برویم. تیم خوبی داریم، 
بازیکنــان خوبــی در اختیــار مــا هســتند و 
می توانیــم فصــل موفقــی را تجربــه کنیم. 
فقــط تقاضــا دارم کــه از ما انتظــار معقول 

داشته باشند.
انتظار معقول چه رده ای است؟

انتظــار خــودم از کادرفنــی و بازیکنــان بالا 
اســت امــا دوســت دارم دیگــران چنیــن 
توقعــی نداشــته باشــند تــا جوانترهای ما 

تحت فشار قرار نگیرند.
هزینه های شما به یک متری سقف 
بودجه می رسد یا با آن خیلی فاصله 

دارد؟
بودجه را رسمی اعلام کردیم و در سازمان 
لیــگ هــم هســت. یــک بودجــه معمولی 
داریم. جز هفت، هشت تیم که به سقف 
رسیدند، بقیه در یک سطح هستیم. فکر 
می کنــم هزینه هــای مــا از نصــف ســقف 

بودجه هم کمتر باشد.
در خبرها خواندیم که روی چمن 

ورزشگاه انزلی قارچ روییده! با 
توجه به اینکه در انزلی باید از امتیاز 

میزبانی استفاده کنید، با چنین 
مشکلاتی چطور کنار می آیید؟

شــرایط زمیــن ما خوب نیســت. به خاطر 
گرمایــی کــه وجــود داشــت، چمــن دچــار 
مشــکل شــد. الان هم زیر کشت است و 
باید هر چه ســریعتر به شرایط استاندارد 
برسد. امیدوارم که در تعطیلات لیگ این 

اتفاق بیفتد.

به عنوان سؤال پایانی. هفته قبل 
بحث انتقال شما به فولاد مطرح 

بود. برای مان توضیح می دهید که 
چه شد و چرا این اتفاق رخ نداد؟

مــن هــم قبــل از شــروع فصل نشســتی با 
مدیران فولاد داشــتم و هم بعد از بازی با 
این تیم در هفته سوم. آنها به من پیشنهاد 
دادنــد امــا چــون به ملــوان تعهد داشــتم، 
همــه چیــز را به باشــگاه ســپردم. تمرکزم 
روی گل گهــر اســت و دیگــر مذاکــره ای 
انجــام نــدادم. در فوتبــال حرفــه ای چنین 
پیشــنهادهایی وجــود دارد و مــن بایــد از 
مدیریت فولاد تشــکر کنــم. ضمن اینکه 
از هــواداران ملــوان هم ممنونم که نگران 
بودنــد و بــا پیام های شــان باعث شــدند تا 
انگیــزه ام بــرای مانــدن و موفقیت بیشــتر 

شود.


